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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
 
Ing. Gore: 
Chcel by som informáciu o tom, čo momentálne vykonáva stavebná skupina, mestská 
stavebná skupina a čo sa predpokladá v priebehu niekoľkých týždňov dopredu s touto 
skupinou.  
 
Ing. Sabaková: 
Podľa mojich informácii stavebná skupina, ktorá je zriadená pri oddelení výstavby, ukončila 
práce na šatniach v areáli futbalového, teda ihriska. Teraz momentálne robí na priestoroch 
Berehova. Bola tam upravená v priebehu minulého roku strecha, takže opravujú sa tie 
priestory, ktoré boli zatečené, aby sa mohli dať, alebo ponúknuť na prenájom, teda, aby 
nestáli nám prázdne a po ukončení týchto prác potom, keď už to dovolí počasie, tak by sa 
robila oprava, teda predpokladá sa, že sa bude robiť oprava strechy čiastočná touto pracovnou 
skupinou na objekte pošty, ktorá patrí Berehovu, nakoľko sa tam nachádza zariadenie 
telekomunikácii a telekomunikácie už nám dali na vedomie, že tam zateká a majú tam svoje 
zariadenie.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, pýtam sa to preto, lebo 22.6.2015 interpelácia č. 57, pán poslanec Horňák 
interpeloval, či bude možné opraviť murivo okolo kontajnerov, čiže stojiska na Berehovskej 
2160. Odpoveď bola taká, že do konca roka 2015 to bude uskutočnené. Podľa mojich 
informácii sa to neudialo, už je február. Chcem požiadať, aby aj k tomu sa pristupovalo tak, 
ako to je napísané. Tí ľudia to čakali, trpezlivo čakali, nedostali informáciu o tom, že prečo sa 
nezačalo, teraz nevedia, čo bude ďalej. Preto sa pýtam na to, že aký je predpoklad využitia, 
použitia tej skupiny, aby sa na to nezabudlo. To je len jedna z tých interpelácii a tie ostatné 
som nesledoval, či sú, či nie sú plnené. Bol som vyzvaný, aby to nezaspalo, tými obyvateľmi. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ďakujeme za podnet. Určite zase na obhajobu stavebnej skupiny musím povedať aj to, že 
pracovali nepretržite až na obdobie, kedy sa čerpali dovolenky. Priznám sa, tento termín áno, 
tak ako ste povedali sa nestihol, boli určené nejaké priority. Tá stavebná skupina bola využitá 
v mnohých prípadoch, čiže myslím si, že aj teraz v najbližšom období, keď dovolí počasie 
samozrejme, tak bude aj na základe vášho podnetu sa riešiť práve tento problém, ale 
ďakujeme zaňho.  
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Oddelenie výstavby a majetku 
 


